

光電系博士學位候選人畢業資格審查紀錄表

Graduation qualification review form for PhD candidates

申請人 Applicant : _____ 學號 Student ID : _____
(一般生 the general PhD student 逕讀生 the direct pursuit of PhD)

審查內容 Review content --

1. 通過資格考 Qualification exam passed :

光電子學 Optical Electronics :

筆試 Written exam 論文抵免 Paper waiver 修課抵免 Course waiver

電磁理論 Electromagnetic Theory :

筆試 Written exam 論文抵免 Paper waiver 修課抵免 Course waiver

2. 修滿規定之 22學分 [逕讀生40學分(97年前入學者為46學分)]--附成績單。

Earn at least 22 credits from approved courses [46 credits for direct pursuit of PhD degree, while 40 credits for the PhD students who admitted to the department after 2008] -- attach transcript。

3. 論文發表：按作者次序，通訊作者加註*、題目、出版期刊名+期數+頁數(SCI)、出版年月--附論文證明(用於抵考資格考之論文，不得列算。)

Journal publications : Please list the authors (* for corresponding author), title, journal name, volume, and page number in sequence. Please also attached the paper for proofing.
(Papers used as waivers are not eligible.)

(1)

(2)

4. 研究進度報告：_____份 (資格考通過後每年1份，半年以上以1年計)。

Research progress reports: Annual progress reports must be submitted after passing all the Ph.D. qualification exams.

5. 公開演講--另交已簽妥之公開演講申請表。

Public presentation: submit a signed copy of the public presentation application form

演講日期 Date : _____ 演講地點 Location : _____

演講題目 Title : _____

以上，博士生 _____ 通過博士學位考試資格。

Herein, the applicant _____ is eligible for the doctoral degree examination.

學術委員： _____、_____、_____、_____
(Committee)

_____、_____、_____

(召集人 committee chair)(系主任 Department chair)Date :